

Title (en)

Ski binding, especially touring, telemark or cross-country ski binding

Title (de)

Skibindung, insbesondere Touren-, Telemark- oder Langlaufbindung

Title (fr)

Fixation de ski, en particulier pour ski de randonnee, telemark ou ski de fond

Publication

EP 1468710 A2 20041020 (DE)

Application

EP 04006740 A 20040319

Priority

- DE 10317977 A 20030417
- DE 10319675 A 20030502

Abstract (en)

The ski binding (24) incorporates a front holder element (9) holding the front end of the ski boot's sole. A rear holder element (5) holds the front sole or heel of the ski boot. A tensioning device (2,3) is located between the front and rear holder elements. The front holder element is swivel mounted on an axis (8) parallel with the sole's tread surface and across the lengthwise direction of the binding or sole. A switch (11) element in the form of a lever blocks the swivel movement of the front holder element.

Abstract (de)

Skibindung, insbesondere Touren-, Telemark- oder Langlauf-Skibindung (24) mit einem vorderen (9) und hinteren (5) Halteelement zur Fixierung eines Skischuhs, wobei das vordere Halteelement (9) relativ zur Bindung (10) bzw. zum Ski einerseits sowie relativ zum hinteren Haltelement (5) andererseits um eine sich quer zur Bindungs- bzw. Sohlenlängsrichtung und etwa parallel zur Sohlenaufläche erstreckende Achse (8) verschwenkbar gelagert ist. Des weiteren ist ein Schaltelement (11) vorgesehen, mittels dem bei Bedarf das um die zugeordnete Achse (8) verschwenkbare vordere Halteelement blockierbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/02

IPC 8 full level

A63C 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 9/02 (2013.01); **A63C 2201/06** (2013.01)

Cited by

DE202012003704U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1468710 A2 20041020; EP 1468710 A3 20041110; EP 1468710 B1 20070110; DE 502004002593 D1 20070222

DOCDB simple family (application)

EP 04006740 A 20040319; DE 502004002593 T 20040319